
Jan, 
Nedan våra kommentarer till bifogat yttrande från Nacka Miljövårdsråd. 
 

 
 Båtklubben har funnits i Pålnäsviken sedan 1926 och större delen av bebyggelsen har vuxit 

upp efter det. 
 

 
 Under de senaste 20 åren har inte båtklubben inte expanderat sin verksamhet. 

 Vad gäller schakten som nämns, kan det gälla VA-ledningarna till Älgö? Kan inte komma på 
något annat i skrivande stund. 

 När det gäller belysningen har vi bytt ut kvicksilverarmaturer till miljövänligare och 
energisnålare LED-armaturer. Måhända en miss att vi inte informerat om det. Här finns 
möjligheter till förbättring från vår sida, men finns det en informationsplikt i det här fallet. 

 

 
 Att tvätten inte drivs i klubbens regi är naturligt eftersom det inte kan anses tillhöra vår 

kärnverksamhet. 

 Att vi upplåter platts till en åttameter RIB från SSRS anser vi gagnar allmännyttan. 
 

 
 Information om båttvätt och brygga finns med i det material till årsmötet vi hade i mars i år. 

Det är sant att vi inte har informerat de kringboende. 
 

 



 Frågan är om detta är relevant. Den nya bryggan kommer att docka till befintlig brygga längs 
Pålnäsvägen och jag tar för givet att det finns nödvändiga tillstånd till denna. Medger att det 
är lite som när fan läser bibeln… 

 Att tvätten är störande har vi svårt att kommentera. Tveksamt om den kommer att höras, 
den finns där och det är förmodligen det som är mest störande. 

 En kontring tillbaka till nämnden angående ”Bättre access till vattnet”. Borde inte de bryggor 
utan nödvändiga lov, bortom vändplan i östra delen av Pålnäsvägen få ett föreläggande om 
att de ska tas bort? – Se bild nedan. 

 

 
 
 

 
 Kommentarer, se ovan. 

 

 
 Detta ber jag er på kommunen svara på. Kommunen vill att SBK ska hålla plats för tvätten i 

Pålnäsviken. 
 



 
 Svar på detta yttrande bifogas som 2016-04-15 Kommentarer till yttrande 14 grannar.pdf. 

 
 
/Per Dahlberg 2016-04-19 


